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STICHTING DORPSRAAD 

WESTDORPE 
VERSLAG 07/01/2025 

Gegevens 
 Type: Openbaar  

 Locatie: De Tukker 

 Opmaak verslag: Peter(a) 

 Aanwezigen: Walter, Peter (a), Peter(b), Sarissa, Leo, Fabrice, Derek-Jan 

 Gemeente: Nancy 

  

Afmeldingen: Nel, Nathalie 

 

Bewoners: Eric Laureys, Jos Verdurmen, Bertrand Vael, Arsene 

 

1           Opening:  Fabrice opent de vergadering 

2  Vragenhalfuurtje: 

 Eric wilt weten wie namens de dorpsraad het convenant met de gemeente heeft 
ondertekend. 
Fabrice geeft aan dat hij  dat heeft gedaan, waarop Eric antwoord dat Fabrice 
daarover zal aanschrijven. 

 Eric geeft aan zijn vragen in het vervolg op papier te zullen doorsturen, dit mede 
omdat hij niet altijd tevreden is over de antwoorden die worden gegeven. 

 Eric wil weten hoe de gang van zaken is inzake de keuring van wegen etc. en waarom 
de bewoners niet worden geïnformeerd over de te nemen stappen in geval van 
slechte wegen. 

 Eric geeft aan dat de staat van de trottoirs slecht is en dat hier geen keuring op 
plaatsvind. 

 De dorpsraad geeft aan dat in geval van slecht liggende stoepen er een MOR melding 
bij de gemeente kan worden gedaan, het probleem zal dan worden aangepakt. 

 Het herstelde pad van rondje kreek is kapot gereden door een kraan, uiteraard was 
dit niet de bedoeling, maar het is wel gebeurt, tevens is het gedeelte van rondje 
kreek dat onder het waterschap valt verworden tot een modderpoel, dit omdat er 
noodzakelijkerwijs met landbouwvoertuigen overheen is  gereden. Er zal gevraagd 
worden dit deel opnieuw met grind te verharden. 
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 Eric geeft aan dat hij de indruk heeft dat er door de dorpsraad te weinig geluisterd 
wordt naar klachten van bewoners, als voorbeeld geeft hij de staat van de wilgen die 
bij bewoners overlast veroorzaken. 

 

 Arsene vraagt hoe hij op de hoogte kan blijven van zaken als hij geen Facebook 
gebruiker is. 
Fabrice geeft aan dat op de website van de dorpsraad de mogelijkheid bestaat om 
aan te melden voor de nieuwsbrief. 

 

 Bertrand wordt voorgesteld als kandidaat lid van de dorpsraad, hij geeft aan dat hij 
interesse heeft om bestuurslid te worden, dit wordt door de rest van de leden op 
prijs gesteld. 
 

3 Vastellen Agenda: 

 De agenda wordt vastgesteld, punt 8 kan vervallen, Actiepuntenlijst wordt 
overgeslagen 

 

4 Goedkeuren verslag vorige vergadering: 

 Verslag wordt goedgekeurd 

 

5. Stand van zaken IKC de Kreeke 

 Nieuwsbrieven de Kreeke: 
https://www.terneuzen.nl/DeKreeke/Nieuws_De_Kreeke/Nieuwsbrieven_De_Kreeke 
(bovenstaand stond ook in het vorige verslag en is bewust blijven staan, ter informatie. 

 Opgemerkt wordt nog dat in de Appgroep van de verbouw van de Kreeke slechts 6 
personen zitten, bij een volgende vergadering zullen meer gegevens beschikbaar zijn. 
 

6. Stand van zaken betreffende het pad achter Concordia 

 Langzaam maar zeker lijkt dit een hoofdpijndossier te worden, geen nieuwe gegeven 
op dit moment, wordt vervolgt… 

 

7. Remmers toegangswegen Westdorpe. 

 Peter(b) en Leo willen zich sterk maken voor snelheidsremmers aan de ingangen van 
Westdorpe. Ze denken aan een “bult” over de gehele breedte van de Molenstraat, dit 
op de plaats van de virtuele remmer, in de buurt van de brandweerkazerne. 

 Derek-Jan geeft aan dat een “bult” veel beter is dan de Sleeping Policemen die 
momenteel zijn geplaatst, deze zijn op termijn slecht voor de auto, wel werken ze 
omdat het funest is hier snel overheen te rijden. 

 De sleeping policeman op de dijk is defect, er ontbreken enkele delen, en wel zodanig 
dat er niet geremd hoeft te worden. 

 

https://www.terneuzen.nl/DeKreeke/Nieuws_De_Kreeke/Nieuwsbrieven_De_Kreeke
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 Fabrice oppert nog dat het wellicht verstandig is om eerst draagvlak te kweken. 

 Peter(b) geeft aan dat wat hem betreft in de Molenstraat bij de brandweerkazerne, 
en in de Bernhardstraat ter hoogte van de Baeckermat, of daar in de buurt, een 
“bult” gelegd kan worden. 

 

 Nancy geeft nog aan dat het plan bestaat bij de gemeente Terneuzen alle kernen  
30km zone te maken, zonder dat daar de benodigde “inrichting” voor nodig is, en 
voordat er een “bult” aangelegd zal worden zal er eerst een meting moeten 
plaatsvinden. 

 

8. Actiepuntenlijst wordt overgeslagen 

 

9. Ingekomen post, enkel per mail en dat is  reeds doorgestuurd 

 

10.   Rondvraag 
 
Leo geeft aan dat een deel van het toekomstige project “Schuttersweide 2” deel is 
van het kroondomein, en daar derhalve niets op gebouwd mag worden. 
Nancy beloofd dit eens nader te bestuderen. 

 

 Het idee wordt geopperd om bedrijven aan te schrijven voor sponsoring, zodat de 
dorpsraad eens iets extra zou kunnen doen tijdens bijvoorbeeld de kerstperiode, 
denk bijvoorbeeld aan wat leuke aankleding van straten, verlichting kerktoren o.i.d. 

 

 Wat betreft de kilometervergoedingen voor vrijwilligers zijn de meningen verdeelt, 
we besluiten een stemming te houden, met als resultaat dat er voor de vrijwilligers 
geen kilometervergoeding zal worden betaald. 

 


